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Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, zaterdag 19 april 2014 in de 
Jo Gerrishal in Roermond. 
 
Aanwezig namens het bestuur: Frank Clevers (voorzitter), Paul Dreuning (secretaris), Arthur Hendrickx,  
                                                  Pim Lammes en Ynze Mengerink 
 
Afwezig van het bestuur: San van Dael en Eduard Evers 
                           
Overige aanwezigen: 
 

DJC Stein René Chappin / Willem Wallekers 

De Juiste –Z- Marielle Meys / Leon Curfs 

EWS Hans Voogt 

Heerlense Schaakvereniging Jan Schoffelen 

HSDV Eddy Thewis 

Kerkraadse SV Walter Kunstek 

SV Leudal Hans Kivits 

MSV-VSM Jos Uiterwijk 

RSC ’t Pionneke Wiel Scheeren 

SV Schaesberg René Coenjaerts  

Tegelse SV Piet Hoeben 

Koninklijk Erkende Venlose Schaakvereniging Ad Burgmans / Piet Thijssen 

SV Voerendaal Eric-Jan Morren / Roger Hünen 

 
Aanwezig namens KNSB: Jacob de Boer 
 
Overige aanwezigen: Fred Schotanus 
 
Afwezig met kennisgeving: SV Bergen, SV Eijsden, SV GESS, De Postertoren, Schaakvelden, SV Sjaak 
Mat, SV ’t Stokpaardje, SV GESS, Paul Peters Franck Steenbeckers 
 
Afwezig zonder kennisgeving: de niet genoemde verenigingen. 
 
1. Opening 

Om 10.30 uur opent voorzitter Frank Clevers de vergadering door iedereen welkom te heten. Een speciaal 
woord van welkom gaat uit naar Jacob de Boer. Hij is voorzitter van de Financiële Advies Commissie 
(FAC) van de KNSB en lid van de Werkgroep Toekomst KNSB. Hij is met name vanuit die laatste functie 
hier aanwezig voor het leiden van de discussie. 

Voorzitter Frank Clevers van de LiSB staat in zijn openingswoord stil bij het prachtige resultaat van Martijn 
Dambacher, lid van de Blerickse Schaak Vereniging, die er gisteren, in de Bundesliga, in geslaagd is om 
de laatste benodigde norm binnen te halen voor de titel van grootmeester. Dit is een geweldige mijlpaal, 
niet alleen voor hemzelf maar ook voor het schaken in Limburg. Martijn Dambacher is de tweede 
Limburger ooit (na Paul van der Sterren) die grootmeester is geworden. De voorzitter heeft hem, na het 
bekend worden van dit heuglijke feit, meteen telefonisch onze felicitaties overgebracht. 

2. Ingekomen stukken 

De ingekomen stukken betreffen alleen de afmeldingen voor de vergadering van vandaag. Zie hiervoor 
het overzicht bovenaan deze pagina. 
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3. Mededelingen 

Er waren geen mondelinge mededelingen. 

De schriftelijke mededelingen hadden betrekking op: 
 

1. een aanbeveling van de Commissie van Beroep in een zaak rond een jeugdspeler. 
2. een idee van Commissie van Beroep-lid Kwee Tjoe Liong. 
3. SponsorKliks. 

 
Wat betreft de door de Commissie van Beroep gedane aanbeveling bij punt 1, heeft het bestuur hiervoor 
begrip. Een reglementswijziging is naar het oordeel van het bestuur echter niet nodig. Het bestuur is van 
mening dat artikel 3 lid 1 van het Reglement persoonlijke jeugdkampioenschappen LiSB gehandhaafd kan 
blijven, dit luidt: Deelname aan dit kampioenschap staat open voor een ieder, die uiterlijk 7 dagen voor het 
begin van het kampioenschap bij de LiSB ledenadministratie als lid is aangemeld. Ons inziens is de 
termijn van 7 dagen nodig omdat deze tijd nodig is voor het uitvoeren van een lidmaatschapscontrole en 
tevens omdat je dan meer tijdig van tevoren weet hoeveel deelnemers je hebt. 
 
4. Verslag Algemene Vergadering 07 september 2013 
 
Data Rapidcompetitie + KO-Beker moet data LiSB-competitie zijn. 
 
Eric-Jan Morren (SV Voerendaal) staat per abuis in het verslag opgenomen als aanwezige. Hij was 
afwezig. 
 
Jan Schoffelen (Heerlense SV) was als afgevaardigde aanwezig. Hij is per abuis niet in het verslag 
vermeld. 
 
De weergave in het verslag van de promotieregeling (bladzijde onderdeel C1) is volgens Jos Uiterwijk 
(MSV-VSM) niet juist. Er staat het volgende: “Steeds meer teams willen niet promoveren wegens een 
gebrek aan spelers. Zij dienen vanaf volgend jaar onderaan in de 3

e
 klasse te beginnen.” Het is echter zo 

dat je niet hoeft te promoveren naar een klasse met meer teams als je niet voldoende spelers hebt. 
Daarnaast kun je ook degraderen uit een klasse. Dit zal in het verslag worden aangepast. 
 
Hierna wordt het verslag, met dank aan de samensteller vastgesteld. 
 
5. Ledenadministratie 
 
a.) Toelichting wijziging ledenadministratie 
 
De vergadering vindt het begrijpelijk dat er wijzigingen komen.  Iedereen moet aangemeld zijn.  
Arthur Hendrickx zal nakijken of elke ledenadministrateur een aanmeldcode heeft gekregen.  
Dubbelleden moeten worden aangemeld. Ze moeten echter wel eerst ergens hoofdlid zijn. 
Het bestuur verzoekt de verenigingen om de verenigingsgegevens op de LiSB site te updaten. 
 
b.) Voorstel reglementswijzigingen 
 
Het bestuur gaat akkoord met het voorstel om geen middelvoorschrift meer in het reglement meer op te 
nemen. Het zal worden ondergebracht in het Huishoudelijk Reglement. 
 
c.) Voorstel wijziging Huishoudelijk Reglement art. 15 lid 1 
 
Het bestuur gaat akkoord met het voorstel om het middelvoorschrift in het Huishoudelijk Reglement onder 
te brengen. 
 
d.) Onderzoek consequenties OLA (wettelijk / statutair 

http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2014voorjaar/punt5breglementswijzigingen.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2014voorjaar/punt5cHuishoudelijkReglement.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2014voorjaar/5donderzoekStatuten.pdf
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Na  een discussie over de ledenadministratie is er, op voorstel van het bestuur, een werkgroep gevormd 
die onderzoek gaat doen naar de consequenties van de online ledenadministratie van de KNSB (wettelijk 
/ statuten). Deze groep bestaat uit mr. drs. Ad Burgmans (Koninklijk Erkende Venlose Schaakvereniging), 
Walter Kunstek (Kerkraadse SV) en ir. Roger Hünen (SV Voerendaal). 

6. Financiën 

a.) Financiële stand van zaken per 01-04-2014 

De kosten en de KNSB-contributie gaan omhoog. In plaats van 20651 Euro zal er 21000 euro aan KNSB 
contributie worden afgedragen. 

Op voorstel van René Coenjaerts (SV Schaesberg) zal in de financiële stand van zaken (tussenstand) 
voortaan 'n soort prognose opgenomen worden, zodat duidelijker te zien is wat de stand van zaken is ten 
opzichte van de begroting. Je kunt dan volstaan met enkele toelichtende opmerkingen. 

b.) Voornemen met betrekking tot contributie seizoen 2014-2015 

Zoals het er nu voorstaat, zal de contributie in het seizoen 2014-2015 met 8,8% verlaagd worden bij de 
jeugd en gelijk blijven bij de senioren. Onvoorziene omstandigheden kunnen het echter eventueel toch 
noodzakelijk maken dat er van dit voornemen wordt afgeweken. Hiermee gaat iedereen akkoord. 

c.) Voorstel wijziging duur lidmaatschap 

In navolging van de KNSB, die inmiddels een jaarlidmaatschap kent, stelt het bestuur van de LiSB voor 
dat ook de LiSB dit jaarlidmaatschap invoert. 

1. Het lidmaatschapsjaar loopt van 1 oktober t/m 30 september van het volgende jaar. Het lidmaatschap 
wordt stilzwijgend met een jaar verlengd. Indien een lid niet voor 1 oktober is afgemeld bij de KNSB, dan 
wordt hij/zij geacht lid te zijn voor een hele nieuwe periode van een jaar. 

2. Voor leden die gedurende het seizoen lid worden is naar rato contributie verschuldigd. De berekening 
gebeurt op maandbasis. Voor leden die gedurende het jaar opzeggen geldt dat tot en met de eerst-
volgende 30 september contributie verschuldigd is. Nieuwe leden worden vanaf de eerstvolgende maand 
in de telling meegenomen. Leden die binnen drie maanden na afmelding weer op de ledenlijst van 
dezelfde vereniging voorkomen, worden geacht onafgebroken lid van die vereniging te zijn geweest. 

Contributie: 1. De door de aangesloten verenigingen te betalen contributie wordt (achteraf) per kwartaal 
vastgesteld aan de hand van het gemiddelde ledenaantal, zoals die blijkt uit de ledenadministratie van de 
KNSB in de maanden van dat kwartaal. Het ledenaantal op de 1

e
 dag van de betreffende maanden is 

bepalend. Dit totale voorstel wordt door de vergadering aangenomen. 

7. Wedstrijdzaken 

a.) Wedstrijdreglement Bondscompetitie artikel 6 lid 3 en artikel 7 lid 2 

Bij 6.3 moet “het laagste team” het minst sterke team worden.  Vervolgens gaat de vergadering akkoord 
met het voorstel. 

b.) Reglement jeugdclubcompetitie artikel 4 lid 4 

De vergadering gaat akkoord met dit voorstel. 

http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2014voorjaar/punt6aFinancienper1april2014.pdf
http://www.lisb.nl/images/stories/Vergaderingen/2014voorjaar/punt6bVoornemencontributie.pdf
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c.) Regels aanmelden evenementen 

De vergadering constateert dat de punten E + F niet los van elkaar kunnen worden gezien. Punt G wordt 
geschrapt. Vervolgens gaat de vergadering akkoord met het voorstel. 

d.) Conceptkalender 2014-2015 

April 14 wordt 15. Mei 14 wordt 15. 

De verenigingen die zich als eerste aanmelden krijgen hun wensen ook als eerste gehonoreerd. 

De aanmeldtermijn gaat met 1 week naar voren. 

Het Limburg Open en het PJKL worden nog op de evenementenkalender opgenomen. 

De vergadering gaat, met inachtneming van deze zaken akkoord met het voorstel. 

8. Bestuursverkiezing 

Ons bestuurslid Sanne van Dael is periodiek aftredend en wordt door de vergadering herkozen. 

9. KNSB-zaken 

a.) Begroting KNSB 2014 

b.) Jaarplan KNSB 2014 

c.) Discussie toekomst KNSB 

Jacob de Boer, lid van de Werkgroep Toekomst KNSB geeft een toelichting met betrekking tot alle drie de 
voornoemde punten. Dit leidt vervolgens tot discussie met de vergadering. 

Er is een werkgroep ingesteld naar aanleiding van het proces in de bondsraad. Het rapport van deze 
werkgroep zal gebruikt worden bij de discussies die uiteindelijk moeten gaan leiden tot een nieuw 
meerjarig beleidsplan. 

De financiële basis voor het schaken is verzwakt door het teruglopende ledenaantal en de lagere bijdrage 
van NOC*NSF. Dit omdat NOC*NSF alleen de topsport wil subsidiëren en niet de breedtesport. 

De notulen van de LiSB zullen als feedback naar de KNSB worden gestuurd. 

De vergadering vraagt of topsporters zich niet voor de breedtesport zouden kunnen inzetten. Dit ter 
stimulering van de jeugd. De heer De Boer zal dit meenemen. 

De KNSB wil alles wat met jeugd te maken heeft landelijk gecoördineerd laten plaatsvinden. Dit zal niet 
leiden tot uitschakeling van regionale bonden met betrekking tot dit punt. 

Er zal iemand worden aangesteld die, met betrekking tot de facilitering, de regionale bonden zal gaan 
bezoeken. 
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Als vereniging kun je niets met het internetschaken. Voor de KNSB is het een interessante 
inkomstenbron. 

De vergadering is van mening dat de KNSB een topsportbond was. Zij heeft haar basis (verenigingen en 
leden) verwaarloosd. Een voorbeeld van hoe het wel moet is de bridgebond. De KNSB zou ondersteuning 
moeten gaan bieden aan verenigingen die op sterven na dood zijn. 

Jacob de Boer deelt de visie van de vergadering. Hij is kritisch over de ledenwerfteams die de 
verenigingen zouden moeten ondersteunen. Die moeten makkelijker bereikbaar worden voor de 
verenigingen. Hij ziet echter mogelijkheden voor veranderingen en verbeteringen. Zo dient er een basis 
gezocht te worden voor een gesprek met de grote verenigingen. Ook moet er structureler gewerkt worden 
als het gaat om informatievoorziening. In dat kader vraagt de vertegenwoordiger van de KNSB zich af of 
elke regionale bond wel een eigen website moet hebben. 

Het zou plezierig zijn als de grote verenigingen op bestuurlijke creativiteit aangesproken kunnen worden. 
Daarnaast wordt ook een bijdrage van hen aan de toekomst discussie op prijs gesteld. 

Hierna bedankt voorzitter Frank Clevers de heer De Boer voor zijn inbreng en zijn komst. Speciale dank 
spreekt onze voorzitter uit voor het feit dat de heer De Boer de lange reis naar Limburg heeft willen 
maken, waarvoor hij zelfs een overnachting heeft geboekt in de buurt van Roermond van vrijdag op 
zaterdag om op tijd aanwezig te kunnen zijn voor de vergadering. 

10. Rondvraag 

Op voorstel van Rene Coenjaerts (SV Schaesberg) zal het bestuur de verenigingen vragen of ze 

belangstelling hebben in doordruk-notatieformulieren; bij voldoende belangstelling zal de LiSB deze 

aanschaffen omdat de prijs lager is bij grotere afname. 

Eveneens op voorstel van René Coenjaerts (SV Schaesberg) zal het bestuur bij de verenigingen gaan 

inventariseren welke materialen er aanwezig zijn, zoals bijvoorbeeld borden, stukken, klokken, 

demonstratieborden enzovoorts; kortom 'wié heeft wát'. Ook zal dan gevraagd worden of deze 

verenigingen eventueel bereid dit materiaal uit te lenen. 

Fred Schotanus mist een wedstrijdschema bij de geautomatiseerde informatievoorziening. Daarnaast 

geeft hij aan dat de TPR berekening niet klopt. Competitieleider LiSB Ynze Mengerink geeft aan dat hij 

nog op zoek is naar de juiste formule voor de berekening. Overigens heeft de TPR niks te maken met de 

ratingscore. 

Ynze Mengerink zou graag e-mails ontvangen als zaken niet kloppen. 

11. Sluiting. 

Omdat er verder niks meer aan de orde is dankt voorzitter Frank Clevers alle aanwezigen voor hun komst 
en inbreng. Hij wenst iedereen vervolgens fijne paasdagen en sluit de vergadering.  
 
 
 
Verslag: Paul Dreuning, secretaris 

http://www.lisb.nl/component/k2/item/1121-uitnodiging-alv-op-19-april

